



PUT YOUR CREATIVITY TO THE TEST!

Child and Youth Mental Health Week runs from May 6th to 10th, and this year we're asking youth age 12 and under to draw "What does good mental health look like to you?" In the space on the other side of the paper, use your creativity to draw, paint, colour, or create a mosaic of what positive mental health looks like to you! We can't wait to see what you create.

Submissions will be judged, and the chosen artwork/artist will win a \$100 Cineplex gift card and a chance to be featured in Compass' 2024 Annual Report! We will also draw three random names to each win a \$25 Cineplex gift card.

Please drop off your art at Compass reception, 62 Frood Rd Suite 100, Sudbury, ON P3C 4Z3, before Friday, May 10th at 4 PM, OR; Submissions can also be scanned and emailed to engagement@compassne.ca before Friday, May 10th at 4 PM.

The winner will be announced after the end of Child and Youth Mental Health Week.

If you wish to enter, please fill out the contact information below:

Full Name: _____

Age: _____

School: _____

Parent Info

Full Name: _____

Phone Number: _____

Email (optional): _____

METTEZ VOTRE CRÉATIVITÉ À L'ÉPREUVE!

La Semaine de la santé mentale des enfants et des jeunes a lieu du 6 au 10 mai et, cette année, nous mettons au défi les jeunes de 12 ans et moins en les invitant à représenter le thème suivant « À quoi ressemble, selon vous, une bonne santé mentale? » Dans l'espace au verso de cette page, montrez-nous ce que signifie une santé mentale saine pour vous à l'aide d'un dessin, d'une peinture, d'un coloriage ou d'une mosaïque! Nous avons hâte de voir votre création.

Les soumissions seront évaluées et l'artiste de la conception retenue recevra une carte-cadeau Cineplex d'une valeur de 100 \$ et aura la chance de figurer dans le Rapport annuel 2024 de Boussole! De plus, trois (3) artistes choisis au hasard remporteront des cartes-cadeaux Cineplex d'une valeur de 25 \$!

Déposez votre soumission à la réception de Boussole au 62, chemin Frood, Bureau 100, Sudbury (Ontario) P3C 4Z3, au plus tard 16 h le vendredi 10 mai; OU numérisez votre soumission et envoyez-la-nous par courrier électronique à engagement@compassne.ca au plus tard 16 h le vendredi 10 mai.

Le nom de l'artiste gagnant sera annoncé après la Semaine de la santé mentale des enfants et des jeunes.

Si vous souhaitez y participer, remplissez la section ci-dessous :

Nom au complet : _____

Âge : _____

École : _____

Renseignements des parents

Nom au complet : _____

N° de téléphone : _____

Courriel (facultatif): _____

What does good mental health look like to you?
À quoi ressemble une bonne santé mentale pour vous?

A large, empty rectangular box with a thin black border, occupying the majority of the page below the text. It is intended for a drawing or written response to the question above.